
Vraag: 

Ik heb gisteravond bij behandeling 2e half jaarrapportage een vraag gesteld aan wethouder van 
Damme of de maatregel om vacatures 2 maanden langer open te laten staan is gemonitord (uit 1 e 
helft 2024) door college en wat resultaat (ook financieel) tot nu toe is. In 2e termijn heeft hij 
toegezegd dit alsnog te beantwoorden. 

Antwoord: 

Het wordt gemonitord. Bij de opstelling van het jaarverslag wordt verslag gedaan over de genomen 
maatregelen. Bij de opstelling van de tweede halfjaarrapportage is geen aanleiding geweest om over 
een afwijking op dit voornemen te rapporteren. 

 


